
                      

   
 
  

Örarnas VA-förening 
 

Årssummering 2021 

Under 2021 har det varit stort fokus på avloppet 
på Bodöbacken som kommunen utfärdat ett 
förbud för att använda från och med den 30 
november 2021.  
P.g.a. Covid-19 har priserna på bl.a. plast och 
andra varor stigit väldigt mycket. Detta har gjort 
att de tidigare prisuppgifterna vi fått har höjts 
och överstiger den budget styrelsen räknat på. I 
samråd med entreprenören har byggstarten 
skjutits upp till våren/sommaren 2022 då priserna 
förhoppningsvis sjunker. Enligt kommunen är 
detta inget problem att senarelägga byggstarten 
då vi påbörjat projektet och lämnat in en ansökan 
om enskilt avlopp.   
 

 

 

 

 

Årsmöte kommer hållas under vårvintern 2022. En 

kallelse skickas ut via post samt publiceras på 

hemsidan. 

Meddela senast den 31 januari 2022 via mejl till 

info@orarnasva.se om du vill ta upp något på 

årsmötet.  

 

 

 

 

 

  

 

Meddela din e-postadress 

Mejla gärna din e-postadress till 
styrelsen via info@orarnasva.se för att vi 
lättare ska kunna kontakta dig. Du kan 
även anmäla om du vill att vi skickar din 
faktura via e-post.  

I samband med att du meddelar din e-
postadress samtycker du till att 
föreningen registrerar uppgiften i 
medlemsregistret.   

 

Extra avgifter 
 

På årsmötet den 28 mars beslutade 
stämman att extra avgifter ska debiteras 

fyra gånger per år under 2021 och 2022 för 
att finansiera det nya avloppet. Eftersom 

byggstarten skjutits upp beslutade 
styrelsen att inte ta ut avgiften som skulle 

ha fakturerats i oktober. Betalningen 
kommer läggas på år 2023 om det är 

nödvändigt. 
 

Styrelsen kommer ansöka om bygdemedel 
som är ett ekonomiskt bidrag som kan 

beviljas av Länsstyrelsen.  
Har du vetskap om andra bidrag föreningen 
kan söka är du varmt välkommen att mejla 

in ditt förslag.   

Vattnet 
 

Året började olyckligtvis med en större brand på 
Stenvalls såg vilket ledde till vattenläckor, felsökning 
och reparationer. Våra vaktmästare tillsammans med 

personal från Stenvalls jobbade länge med 
problemet men kunde lösa det efter några dagar.  

 
Under året har vattenproverna förbättras och 

värdena på järn och mangan har sänkts. Vattnet är 
däremot stundtals fortfarande missfärgat och 

styrelsen har därför kontaktat en entreprenör för att 
få information samt prisuppgift för att installera 

spolbrunnar för att kunna spola rent ledningarna.  

 

Kartor 
 
Styrelsen har tagit fram en karta och 
markerat var vattenledningar finns. Än 
så länge är det endast en papperskarta 
men målet är självklart att den ska bli 
digital.  
 
 
Kan du hjälpa oss att digitalisera kartan? 
Kontakta styrelsen via mejl.   
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